

{Version française ci-dessous}

November 20, 2023

**SUBJECT: INVITATION TO A CAOAC GENERAL MEETING - CONVENTION**

**Aquarium Society Executives & Board Members,**

We are pleased to inform you of an upcoming General Meeting of the Canadian Association of Aquarium Clubs (CAOAC). This meeting will be an opportunity to discuss the CAOAC aquatic convention for the year 2024. **This general meeting will take place on December 11 at 7:30pm and the Zoom application will be used for this meeting (Note: Zoom link TBA).**

Would your aquarium club like to organize an aquatic convention for the year 2024? CAOAC would like to know more about your plans. It is also possible that you are thinking of hosting your first convention, but formal plans are not in place quite yet. CAOAC will help you from A to Z. Hosting a convention may seem daunting for small clubs. Remember that your society can work together with another aquarium club to host a convention. Surrounding yourself with other people can be a real plus for becoming more efficient, but also for gathering fresh ideas. Certainly, in all cases, CAOAC will share with you all our advice and much more.

Attached you will find the **Agenda** so that you have an overview of the essential points to be discussed. ***Would you like to invite members to attend this meeting? All are welcome.***

Sincerely,  
Dave Holland, CAOAC Recording Secretary

**AGENDA**

**Particulars:**

1. **Introductions**
2. **Final reminder to participate in the draw (*Fees must be paid and the membership form received no later than December 15, 2023 without exception*)**
3. **Monthly financial report**
4. **General information on the RSAC/CAOAC Aquatic Congress**
  - **When and where have previous RSAC/CAOAC conferences been held?**
  - **What will happen at these conferences?**
  - **Why is this conference important?**
  - **Where should the congress be held?**
  - **Who can organize this type of conference? What would be the role of the RSAC/CAOAC?**
  - **Convention Planning Online resources: [www.caoac.ca](http://www.caoac.ca)**
5. **Calling for Proposals to host the 2024 Aquatic Convention**
  - **CAOAC Board of Directors is calling for clubs to announce any intentions to host the 2024 Annual Aquatic Convention**
  - **Exploration and evaluation of possibilities**

6. General Discussion
7. Adjournment

=====

## Société d'aquariophilie de Montreal

le 21 novembre, 2023

### OBJET : INVITATION À UNE RÉUNION

Madame / Monsieur,

Nous avons l'honneur de vous informer de la tenue d'une réunion générale du Réseau des sociétés d'aquariophile du Canada RSAC/CAOAC. Cette rencontre sera l'occasion d'aborder le congrès aquatique RSAC/CAOAC pour l'année 2024. **Elle se déroulera en date du 11 décembre à 19h30.** L'application Zoom sera utilisée pour cette rencontre (*Remarque: le lien Zoom à suivre*)

Votre société d'aquariophilie souhaite organiser un congrès aquatique pour l'année 2024? Le RSAC/CAOAC aimerait en savoir plus sur vos projets. Il est également possible que vous soyez sur le point d'organiser votre premier congrès mais les plans formels manquent à ce stade. Nous vous aiderons de A à Z. Organiser un congrès peut sembler être difficile d'accès pour les petites associations. N'oubliez pas que votre société d'aquariophilie peut travailler ensemble avec une autre société d'aquariophilie pour organiser un congrès. Vous entourer d'autres personnes peut être un vrai plus pour gagner en efficacité, mais aussi avoir de nouvelles idées. Certes, dans tous les cas, le RSAC/CAOAC partagera avec vous tous nos conseils et bien plus encore.

**Vous trouverez en pièces jointes le programme afin que vous ayez un aperçu des points essentiels à débattre. Vous souhaitez inviter des membres à assister à cette réunion? Tous sont les bienvenus!**

Veillez agréer, Madame, Monsieur, mes salutations distinguées,

David Holland, Secrétaire RSAC  
[caoac1@gmail.com](mailto:caoac1@gmail.com)

### ORDRE DU JOUR DE LA RÉUNION

#### DÉTAILS DE L'ORDRE DU JOUR:

1. Introductions
2. Dernier rappel pour participer au tirage au sort (*Les frais doivent être versés et le bulletin d'adhésion reçu au plus tard le 15 décembre 2023 sans exception*)

3. **Rapport financier mensuel**
4. **Renseignements généraux sur le Congrès aquatique RSAC/CAOAC**
  - A. **Quand et où les congrès RSAC/CAOAC antérieurs ont-ils eu lieu?**
  - B. **Que se passera-t-il à ces congrès?**
  - C. **Pourquoi ce congrès est-il important?**
  - D. **Où devrait se tenir le congrès?**
  - E. **Qui peut organiser ce type de congrès? Quel serait le rôle du RSAC/CAOAC?**
  - F. **Ressources en ligne: [www.caoac.ca](http://www.caoac.ca)**
5. **Ouverture de l'appel de propositions du congrès aquatique 2024**
  - A. **Conseil de directeurs RSAC/CAOAC lance un appel à propositions pour le congrès aquatique annuel de 2024**
  - B. **Exploration et évaluation des possibilités**
6. **Discussion Générale**
7. **Conclusion**